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The innovative EVENT-scaffolding-stage „BÜTEC PLace“ offers professional and safe platform 
technology for flexible use. The metric scaffolding units are getting a new covering of Bütec 
compact elements which are used in event, concert and rental business and therefore tested for 
many years. The aluminium frame is additionally equipped with an compact cover in comparison 
to traditional products.

A technical highlight of the innovation is the new designed connection support BÜTEC Place which 
allows also an upgrade to existing podests. 4 foldable supports per modul – unit of 1 m x 2 m
guarantee a firm bond between the APA scaffold and the BÜTEC pedestal plate.
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* price on request
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Die innovative EVENT-Gerüstbau-Bühne „BÜTEC PLace“ bietet professionelle und sichere 
Bühnntechnik für den flexiblen Einsatz. Die metrischen Gerüstbaueinheiten erhalten eine Eindeckung 
aus BÜTEC Kompakt Elementen, die im Event-, Konzert- und Rentalbusiness bereits seit Jahren 
erprobt sind. Der Aluminiumrahmen ist zusätzlich, im Vergleich zu herkömmlichen Produkten, mit 
einer Kompaktecke ausgestattet.

Ein technisches Highlight der Innovation, ist die neu konstruierte Verbindungsstütze BÜTEC PLace,
die auch bei jedem Standardpodest nachgerüstet werden kann. Vier ausklappbare Stützen pro 
Moduleinheit von 1m x 2m gewährleisten den festen Verbund zwischen dem ALTRAD plettac assco
Gerüst und der BÜTEC Podestplatte.
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* Preise auf Anfrage
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